
دوشنبه 17 اسفند 1394 - 07:30

روحاني: مردم ميانهروي را برگزيدند

رئيس جمهوري، سال 1394 را سالي تاريخي و به يادماندني براي ملت ايران دانست و گفت: طليعه سال 94، تعامل

سازنده با جهان بود.

روحاني: مردم ميانهروي را برگزيدند
مردم در هفتم اسفند پاسخ بداخلاقيها را دادند

رئيس جمهوري، سال 1394 را سالي تاريخي و به يادماندني براي ملت ايران دانست و گفت: طليعه سال 94، تعامل سازنده با
جهان بود.

به گزارش خبرنگار ما، حجتالاسلام والمسلمين دکترحسن روحاني عصرديروز در نشست خبري با رسانههاي داخلي و خارجي،
افزود: روزهاي پاياني سال 1394 را سپري ميکنيم، به اعتقاد من سال 1394 يک سال تاريخي و به يادماندني براي ملت ايران

است.

وي ادامه داد: از آغاز سال که طليعه آن تعامل سازنده با جهان بود و نخستين گام مهم در توافق هسته اي در لوزان بود و بعد به
23 تيرماه رسيديم ؛به عنوان روز ماندگار تاريخي تعامل که روز توافق هسته اي ميان ايران و 1+5 ، که براي مردم ما روز بسيار

مبارکي در ايام ماه مبارک رمضان بود.

روحاني اظهار داشت: چند روز بعد در 29 تير تماميقطعنامههايي که عليه ايران در سازمان ملل و شوراي امنيت تصويب شده
بود، لغو شد و شرايط ايران به عنوان کشوري که از ديد آنها صلح و امنيت جهاني را به مخاطرهانداخته به کشور مهميتبديل شد

که طرف همکاري با جامعه جهاني است.

وي يادآور شد: روز مهم و تاريخي ديگري همين امسال در 24 آذر در شوراي حکام داشتيم که 12 مصوبه شورا عليه ايران لغو
شد، "پي. ام. دي"؛ چيزي که آنها به عنوان يک برنامه احتمالي نظاميمطرح ميکردند، بسته شد و اساسا پرونده هسته اي ايران

در شوراي حکام بسته شد و اعلام کرد نگاه گذشته پايان يافت و نگاه ما به برنامه آينده ايران است.

از فرداي آن روز نهايي رسيد و  اقدام مشترک و برجام به تصويب  برنامه اجرايي  رئيس جمهوري اضافه کرد: در 26 دي 
تماميتحريمهاي اقتصادي ملي و بانکي که در ارتباط با برنامه هسته اي ايران بود، لغو شد.

انتخابات 7 اسفند

روحاني ادامه داد: در هفتم اسفند آن افتخار تاريخي توسط ملت ايران آفريده شد، هفتم اسفندي که مردم ما به نظامشان،
رهبري و دولت بار ديگر اعتماد خود را نشان دادند و پاي صندوق آرا آمدند و جهان را يکبار ديگر به شگفتي واداشتند، پايههاي
نظام را بيش از گذشته مستحکم کردند و دولت تماميتوان خود را براي برگزاري يک انتخابات قانونمند سالم و شکوهمند به کار
گرفت. وي افزود: ممکن است برخي از انتظارات برآورده نشده باشد اما از زمان ثبت نام نامزدها تا روز انتخابات دولت هيچ
شب آراميرا نداشت و تماميتوان خود را به کار گرفت تا اميد را به جامعه برگرداند و تعداد افرادي که ميتوانند در رقابت

انتخاباتي شرکت کنند، بيشتر و بيشتر شود چون قول دولت به مردم رقابت حداکثري و به دنبال آن مشارکت حداکثري بود.

رئيس دولت يازدهم تاکيد کرد: ما تلاش کرديم در حد توان با حفظ آرامش، رقابت را به رقابت حداکثر برسانيم. ازتمامينامزدها
تشکر ميکنم به ويژه آنهايي که صلاحيتشان تاييد نشد به دليل اين که همه قانوني عمل کردند. اگر اعتراضي داشتند و

اقداميکردند در چارچوب قانون بود. اين به معناي بلوغ سياسي در صحنههاي رقابتي و انتخاباتي بود.

رئيس جمهوري همچنين گفت: از تماميکساني که براي ترغيب مردم به انتخابات تشويق کردند، از رهبر معظم انقلاب تا
تماميفرهيختگان و بزرگان سياسي جامعه ما که با پيام کتبي يا صوتي ، مردم را به انتخابات تشويق کردند و خواستند مردم
پاي صندوق آرا بشتابند و همچنين از تماميگروههاي مرجع، مراجع، بزرگان، هنرمندان، دانشگاهيان، ورزشکاران و همه اصحاب

رسانه تشکر ميکنم.
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روحاني افزود: اصحاب رسانه اي که هم در دوران توافق هسته اي بار سنگيني بر دوش کشيدند و هم در دوران انتخابات کار
بسيار بزرگي انجام دادند و با تلاش فراگير همگاني خوشبختانه ما يک انتخابات بسيار خوبي از لحاظ حضور مردم و امنيت
داشتيم که حتي يک ناامني در سراسر کشور به وجود نيامد. از تمامينيروهاي امنيتي، مسلح و انتظامي، ارتش، سپاه و بسيج و
تماميکساني که براي امنيت کشور تلاش ميکنند و کشور امني را امروز در معرض ديد جهان قرار دادند که در سراسر کشورهاي

منطقه مشابه ايران از لحاظ امنيتي وجود ندارد هم تشکر ميکنم.

انتخاب مجلس ميانه رو

رئيس جمهوري با اشاره به اين که مهمترين پايه و استحکام براي نظام، اعتماد مردم به صندوق آرا و نگاه مردم براي تغيير به
صندوق آراست، خاطر نشان کرد: هر چه ما ميخواهيم ، از صندوق آرا بايد بخواهيم و در چگونگي راي دادنمان بايد به داخل

کشور، خارج کشور و به همه اعلام کنيم که چه ميخواهيم و چه مسيري را ميپسنديم.

وي ادامه داد: من بسيار خوشحالم که در ميان تماميجناحها، احزاب و همه گروهها عمدتا معتدلين انتخاب شدند و اين بسيار
مهم است و به اين معناست که مردم ما ميانه روي را انتخاب کردهاند، معناي آن، اين است که راهي که مردم ما درسال 92

انتخاب کردند، همان مسير را ادامه دادند.

رئيس جمهوري خاطر نشان کرد: ما مجلس تابع دولت را نميخواهيم و مجلس تابع دولت نداريم، مجلس و دولت در کنار هم،
البته تابع اصول مشابه و واحد هستند، البته اهداف ملي واحد را دنبال ميکنند.

وي با تاکيد بر اين که ما دولت همدل و همراه مجلس و مجلس همدل و همراه با دولت ميخواهيم، اظهار داشت: مجلس
جايگاه ويژه خود را دارد و در قانون اساسي اين جايگاه تبيين شده است.

رئيس جمهوري افزود: من بسيار اميدوارم که همکاري ما با مجلس دهم بيش از مجلس نهم باشد، گرچه در مجلس نهم هم ما
همواره تلاش کرديم روابط بسيار خوبي با آن داشته باشيم، نه سئوالات فراوان نمايندگان ما را عصباني کرد، نه استيضاحها ما را
عصباني کرد، نه رد بعضي از لوايح ما را عصباني کرد، نه تاخير آنها. حتي اگر بودجه و برنامه ما امسال تصويب نشود باز هم
روابط خوب ما با مجلس نهم تا روز آخر به ياري خدا حفظ ميشود و من بسيار اميدوارم در مجلس دهم، ما شرايط بهتري را

براي همکاري داشته باشيم.

وي باتاکيد براين که مردم در هفتم اسفند پاسخ بداخلاقيها را دادند ادامه داد: در هفتم اسفند گفتند که تهمت، افترا و
شعارهاي غلط نتيجه معکوس ميدهد. همه ما بايد در مسير اخلاق باشيم، در مسير حقوق مردم باشيم، در مسير رفاه مردم

باشيم، در مسير قدرت ملي و آينده درخشان اين کشور باشيم.

روحاني تاکيد کرد: مجلس يک دست از لحاظ جناحي، حزبي و فکري مجلس مطلوبي نيست، بايد با هم همفکري کنيم، از
نظرات هم استفاده کنيم، همديگر را نقد سازنده کنيم و به فکر آينده کشور باشيم.

وي بااعلام اين موضوع که ما برجام يک را تقريبا به حول و قوه الهي به پايان رسانديم تاکيد کرد: امروز فعاليت بانکهاي ما با
بانکهاي خارجي آغاز شده است و روز به روز بيشتر ميشود. مساله سوئيفت حل و بيمه تا حد زيادي اجرايي شده است.

ممکن است هنوز برخي از شرکتهاي بيمه خارجي فعال نشده باشند اما بسياري از شرکتها فعال شدند.

وي افزود: به ملت بزرگ ايران عرض ميکنم هزينه نقل و انتقال ارزي ما براي توليد و صادرات حدود 10 درصد وهزينه حمل و
نقل دريايي 25درصد کاهش يافته است. به مردم اعلام ميکنم در طول چند ماه گذشته 2 /4 ميلياد دلارسرمايه گذاري در
سازمان سرمايه گذاري به تصويب رسيده است. به مردم عزيز ايران اعلام ميکنم، ايران جايگاه خود را در صادرات نفت بازيافته

است.

وي ادامه داد: احقاق حقوق مافقط احقاق حقوق هسته اي نبوده است. ما از لحاظ نقشمان در صادرات نفت بايد به نقش
گذشته برگرديم و گام به گام در حال برگشتن هستيم. اين که گفتم گام به گام برگرديم، خود صادرات نفت ما زمان ميخواهد،
براي اين که چاههايمان را فعال کنيم و نفت را صادر کنيم، البته اکنون 400 هزار بشکه در اين مدت کوتاه اضافه کرديم و روز به

روز اضافه خواهد شد.

رئيس جمهوري ادامه داد: اما براي اين که به جايگاههاي قبلي برگرديم، هنوز چند ماه ديگر به زمان نياز داريم. در صنعت هوايي
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به نظر ميرسد بعضيها خوشحال نشدند که ميخواهيم صنعت هوايي ما به جايگاه خودش برگردد.

روحاني اضافه کرد: دلمان نميخواهد طبق اعلام وزير راه و شهر سازي در هيات وزيران ، مردم ايران سالانه حدود 4.5 ميليارد
دلار پول هواپيماي خارجي را براي خريد بليت به شرکتهاي خارجي پرداخت کنند.

ميخواهيم اين پول به شرکتهاي هواپيمايي ايراني برگردد. وي اظهار داشت: البته فکر نميکنم کسي ناراحت شود که پول
مردم ايران به جيب ايراني برسد، براي توسعه کشور صرف شود، در صنعت هوايي ما جايگاه خودمان را بازيابيم، در تجارت

جايگاه خود را براي صادرات پيدا کنيم و در جذب سرمايه، جايگاهي که در شان ملت ايران است برسيم.

رئيس دولت يازدهم با بيان اين که ما برجام يک را اجرا کرديم، تصريح کرد: اگر جزئياتي باقي مانده در مسير درست و صحيح
خود اجراخواهد شد. البته اگر طرف مقابل بخواهد جايي به وظيفه و حقوق خود عمل نکند، عکس العمل فوري ما را خواهد

ديد.

روحاني تاکيد کرد: اما خواست من از مردم و درخواست من از ملت ايران براي برجام 2است. ما همه بايد دست به دست هم
دهيم، ما نياز به يک اقدام جامع مشترک ملي براي ساختن ايران، براي وحدت و اتحاد و برادري، براي رونق اقتصادي، پيشرفت
کشور و قدرت ملي داريم. ما بايد همفکر و هماهنگ شويم. رئيس جمهوري اظهار داشت: من به ملت بزرگ ايران نويد ميدهم

که سال 95 سالي به مراتب بهتر از لحاظ شرايط اقتصادي و رفاه عمومينسبت به سال 94 خواهد بود.

روحاني با بيان اين که سال سختي را پشت سر گذرانديم، افزود: من نقاط فوق العاده مثبت 94 را گفتم، اما مشکلاتي هم در
اين سال داشتيم. شما ميدانيد قيمت درآمد نفتي ما در سال 90 ، 120 ميليارد دلار بوده و در سال 94 کميبيش از 20 ميليارد
دلار يعني به يک ششم درآمد ما کاهش پيدا کرده است اما با همين درآمد کم کشور را با کمک مردم، با همدلي و همزباني به

خوبي اداره کرديم.

رئيس دولت تدبير و اميد تاکيد کرد: جالب است مردم بدانند تورم ماه بهمن منفي بوده و اين نشان ميدهد که همدلي و
همزباني در اين کشور براي ساختن و حفظ کشور وجود دارد.

وي تاکيد کرد: خواست من پيشاپيش هم براي روزهاي پاياني سال 94 و هم براي سال 95 همکاري بيشتر، تصميم قاطع
همگاني و همدلي براي برجام 2 است و انشاء الله در تماميزمينهها از فرصت به دست آمده با هماهنگي بيشتر ميان قوا براي

توسعه کشور استفاده و بهره برداري خواهيم کرد.

پاسخ به سئوالات

در ادامه اين نشست ،خبرنگار شبکه خبر از رئيس جمهوري پرسيد: سخنگوي دولت اعلام کرده است وزراي کابينه به ويژه وزراي
اقتصادي ملزم به تدوين برنامه کوتاه مدت براي بهبود وضع معيشت مردم و اشتغال جوانان شدند، جزئيات اين برنامه چه

زماني اعلام ميشود و فکر ميکنيد نتايج فوري آن چه خواهد بود؟

رئيس جمهوري پاسخ داد: آنچه من در هيات وزيران از وزرا درخواست کردم اين بود که سال آينده، ما شرايط بهتري از لحاظ
اقتصادي خواهيم داشت،بنابراين تماميوزارتخانههاي اقتصادي خودشان را براي يک تحول در سال آينده آماده کنند.

روحاني افزود: شرايط ما براي جذب سرمايه خارجي بسيار بهتر شده است و وزارتخانههاي مربوطه بايد خودشان را آماده کنند.
براي تعامل با بانکها هم شرايط ما با گذشته کاملا متفاوت است و بايد وزارتخانهها خودشان را براي اين کار آماده کنند.

وي ادامه داد: از وزرا خواستيم که هر کدام اگر طرح ضربتي کوتاه مدت مدنظر دارند در هيات وزيران مطرح کنند تا دولت در حد
توان خود بتواند در آن زمينه کمک بيشتري کند.

روحاني با تاکيد براين که اقتصاد کشور بايد توسط بخش غيردولتي احيا شود و دولت بايد کمک و تسهيلات لازم را فراهم کند
افزود: به بخش خصوصي و عموميغيردولتي و تعاوني ميگويم که دولت در سال 94 گامهاي مهميرا برداشته است و هزينه
حمل و نقل دريايي را 25 درصد کاهش داده و امروز کشتيهاي بزرگ به راحتي ميتوانند در بنادر ايران پهلو بگيرند و نيازي

ندارد ما به وسيله لنج ،باري از کشور ديگر بياوريم.
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رئيس جمهوري ادامه داد: امروز در شرايطي هستيم که به راحتي ميتوانيم در توسعه ريل فعال شويم. براي حل معضلات
اساسي کشور، مسائل محيط زيستي، آب، فاضلاب و بسياري از مسائلي که به سلامت مردم مربوط ميشود به ويژه در مساله

اشتغال نياز به کار و تلاش بيشتري داريم و همه ما در اين زمينه تلاش خواهيم کرد.

خبرنگاري پرسيد: 40 روز از اجراي برجام گذشته است و اخيرا دکتر صالحي از تاخير طرف مقابل در اجراي تعهدات خود در برجام
گفته است، از سوي ديگر دکتر لاريجاني هم اين موضوع را اعلام کرده و سفير آلمان هم به اين مساله اشاره کرده است. آيا

تاخير در اجراي تعهدات طرف مقابل را تائيد ميکنيد؟

رئيس جمهوري گفت: دکتر صالحي هر چه در زمينه اتميبگويد صاحبنظر است. وي مسئول انرژي اتمياست، از وي سئوال کنيد.
ما در زمينه هسته اي براي نخستين بار بعد از برجام، تجارت مواد هسته اي را انجام داديم. کسي تصور آن را نميکرد و اين که
بتوانيم با همکاري کشورهاي ديگر يک راکتور را طراحي کنيم. پس تعامل با دنيا شروع و برجام اجرايي شده است ،اما اين که

کسي بگويد در اجراي برجام نواقصي هم باشد، بايد برطرف شود.

روحاني تصريح کرد: نکته اي که ميگويند اين است که برخي از موسسات خصوصي و بانکها هنوز مقداري هراس دارند که با
ايران وارد مبادله شوند، به هر حال بانکي که قبلا به دليل کار با ايران جريمه شده ممکن است امروز کار را شروع نکند.

آمريکاييها بايد در اين زمينه فعالتر باشند و به آنها با تاکيد اعلام کنند در معامله با ايران آزاد هستند.

رئيس جمهوري ادامه داد: برجام از 26 دي اجرا و عملياتي شده است اما شما در خبرها شنيديد که ديروز بانک مرکزي يکي از
کشورهاي همسايه به بانکها اعلام کرده که همه با ايران کار کنيد و ديگر تحريميوجود ندارد، آن کشور جزو 1+5 نيست و

يکي از کشورهاي همسايه ما ست.

وي اضافه کرد: آمريکاييها بايد در اجراي برجام فعالتر باشند و خواست ما اين است در برخي موارد ممکن است در حدي که
بايد تلاش ميکردند تلاش نکردند اما معناي آن، اين نيست که بانکهاي ما فعال نيستند. مخارج تبادلات ارزي ما کاهش پيدا
نکرده و بيمه ما فعال نشده و کشتيهاي ما بيمه نيست. ممکن است بيمه گري که شرکت آمريکايي است يا شرکت آمريکايي
در آن سهم دارد، در کار بيمه هنوز هم تعلل کند، يا بگويند سوييفت فلان بانک وصل نشده است. موضوع اين است که
تحريمهاي آن بانک مربوط به هسته اي نبوده است و تحريمهاي آن هم برداشته نشده است. البته مردم ما ميخواهند
تحريمها برداشته شود، ما هم ميتوانيم دوباره به هيات مذاکره کننده اجازه دهيم راجع به ساير موضوعات هم با دنيا مذاکره

کنند، در آن مذاکرات باز هم به طور حتم به نتيجه اي مشابه برجام خواهيم رسيد.

فضا براي سرمايه گذاري آماده است

خبرنگاري پرسيد: سازمان سرمايه گذاري اعلام کرده است اگر به هر دليلي خطري براي سرمايه گذاريهاي خارجي پيش آيد،
غرامت پرداخت ميکند. اين اتفاق باعث ميشود که شاهد افزايش چشمگيري در واردات پول و سرمايه به کشور باشيم.آيا
دولت براي جذب اين حجم از سرمايه و پول، پروژههايي را در دست دارد؟ آيا بخش خصوصي ما اين توانمندي را دارد که

بتواند از اين فرصت پيش آمده استفاده مثبت کند؟

رئيس دولت يازدهم پاسخ داد: اکنون فضا براي جذب سرمايه خارجي يا فاينانس براي مشارکت آماده شده است. پژوسيتروئن
از اوايل سال آينده کار مشترک را آغاز ميکند و بعد به ساخت مشترک خودروهاي جديد ميرسيم و تعهد آنها اين است که

30درصد محصول را به خارج صادر کنند.

وي ادامه داد: اين کارها شروع شده است ،اما اين که ظرفيت و استعداد ما چقدر است، فکر ميکنم در حدي که بخش
خصوصي توان دارد، طرف خارجي هم آمادگي دارد، به ويژه اين که بحث مشارکت براي ما اهميت دارد. بخش خصوصي هر
کجا بتواند با بخش خصوصي خارج از کشور مشارکت کند، مسئوليت دولت ارائه تسهيلات لازم است. قانون سرمايه گذاري
خارجي کاملا روشن است. نکاتي که اشاره کرديد در اين قانون آمده و اينها اجرايي و عملياتي ميشود.همچنين قرار است هر

گونه تعهدي، به دولت و شخص رئيس جمهوري اعلام شود و در شوراي اقتصاد مورد بررسي قرار گيرد.

خبرنگاري پرسيد:قوه قضائيه قانوني گذاشته که کساني که بدهي مالي دارند بتوانند در منزل دوران را سپري کنند که نقش
مهميدر بهبود فضاي کسب و کار خواهد داشت. دولت از اين قانون قوه قضائيه حمايت ميکند يا خير؟
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رئيس دولت تدبير و اميد پاسخ داد: در زمينه کار قضايي ما با زندان اصلا خيلي موافق نيستيم و هر اقداميصورت گيرد تا
دوران زندان را کم کنيم و زندانيان بتوانند از فضاي زندان راحت شوند و در فضاي ديگري باشند، استقبال ميکنيم.

روحاني درباره اين که برآورد ش از تعامل دولت و مجلس آينده چگونه است گفت: نسبت به مجلس آينده بسيار اميدوارم.

اما کار اصلي را مردم انجام دادهاند. مرم سراسر ايران و به ويژه عملکرد مردم تهران جاي تشکر دارد. کارمردم تهران حتي نسبت
به شهرهاي بزرگ ديگر سخت تر بود. مردم تهران با هوشمندي کار را يکسره کردند و نگذاشتند به دور دوم برسد، چون دور دوم

انتخابات سخت است.

رئيس دولت يازدهم خاطر نشان کرد: مردم در انتخاب رياست جمهوري يک دستورالعمل براي دولت تعيين کردند و به دستگاه
اجرايي گفتند ما دعوا، قهر، نزاع و جنگ نميخواهيم و از شما ميخواهيم با دنيا در تعامل و به فکر زندگي مردم باشيد.

روحاني اضافه کرد: در مجلس هم مردم پيام مشابه دادند که چگونه بايد عمل کنيد و تعاملتان چگونه باشد؛پيامهاي مردم
مشابه بود و همان پيام 92 را در 94 دادند وتلاقي اين دو پيام را در ميان دولت يازدهم و مجلس دهم خواهيم ديد.

تاکيد بر حفظ تماميت ارضي کشورها

خبرنگار ديگري از رئيس جمهوري پرسيد: روسيه طرح فدرال در سوريه را مطرح کرده است و در مقابل آن، آمريکا طرحي را براي
تقسيم سوريه دارد. ارزيابي شما نسبت به اين دو مساله چگونه است؟

روحاني پاسخ داد: روابط ما با روسيه خوب است و همفکري و هماهنگي ميان دو کشور وجود دارد اما اين به معناي آن نيست
که هر اقداميکه روسيه ميکند، مورد تائيد ايران باشد. هدف ما در سوريه اين است که با تروريسم مبارزه شود و آنها از سوريه

بيرون رانده شوند و آنچه خواست مردم سوريه است براي آينده آن مبنا قرار گيرد.

وي افزود: ما به تماميدوستان و همسايگان و به روسيه و ديگران به صراحت اعلام کرديم تماميت ارضي کشورهاي منطقه به
عنوان يک اصل مورد تاکيد ماست چه نسبت به عراق و چه نسبت به سوريه و چه نسبت به هر کشور منطقه، حاکميت ملي و

تماميت ارضي براي ما مهم است.

خبرنگاري پرسيد: برخي نمايندگان مجلس از دولت درخواست کردند که لايحه دو دوازدهم بودجه سال 95 را به مجلس ارائه
دهد و خبرهايي مبني بر اين که دولت قرار است اين لايحه را به مجلس ارائه دهد، منتشر شده است. آيا اين موضوع را تائيد

ميکنيد؟

رئيس دولت تدبير و اميد افزود: نظر ما اين بود که حتيالامکان، بودجه سال 95 در سال 94 به تصويب نهايي برسد. به محض
اين که برجام تحقق پيدا کرد، يعني بلافاصله در روز بعد از اجرايي و عملياتي شدن برجام يعني 27 دي لايحه را تقديم مجلس

کرديم و حتي يک روز هم به تاخير نينداختيم، روشن بود که ما زودتر نميتوانيم ارائه بدهيم.

رئيس جمهوري گفت: از آن زمان تا پايان سال، بيش از 60 روز زمان در اختيار مجلس بوده است. البته آنها انتخابات داشتهاند
ولي شدني بود که اين لايحه تصويب شود. من هم از نمايندگان تقاضا کردم اين لايحه را در سال 94 مصوب کنند تا تکليف
دولت براي سال آينده روشن ميشود ، بنا بر اين تاخيردر آن به نفع مردم نيست. روحاني افزود: اگر به هر دليلي مجلس نتواند
تا پايان سال مصوبه نهايي را درباره لايحه به ما بدهد، سازوکارهاي قانوني خودش را دارد و ممکن است دولت لايحه چند

دوازدهم را تقديم کند.

شوراي عالي امنيت ملي مصوبه اي در باره آقاي خاتمينداشته است

خبرنگار ديگري از رئيس جمهوري پرسيد: بيش از يک سال است که سيد محمد خاتميرئيس جمهوري پيشين ايران که در
انتخابات سال 92 هم از حاميان شما بود و شما در نطق تلويزيوني هم از ايشان تشکر کرديد، ممنوع التصوير است. سخنگوي
قوه قضائيه هم گفته است حکم دادستاني براساس تصميم دبيرخانه شوراي عالي امنيت ملي بوده است. به طور شفاف بفرماييد

به عنوان رئيس شوراي عالي امنيت ملي اقداميبراي حل و فصل اين موضوع کرده ايد؟

وي با بيان اين که اين شورا مباحثي در اين زمينهها داشته است، افزود: من قبلا هم در يک مصاحبه اعلام کردم و گفتم هيچ
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مصوبه اي در شوراي عالي امنيت ملي نسبت به حضرت آقاي خاتميرئيس جمهوري دوران هفتم و هشتم کشور ما وجود
نداشته است.

من از روز نخست در شوراي عالي امنيت ملي عضويت داشتم، در آن مدت نماينده مقام معظم رهبري در شورا بودهام و اکنون
هم رئيس اين شورا هستم. هيچ زماني، در هيچ دورهاي مطرح نبوده و دبيرخانه شورا هم حق ندارد. به فرض هم اگر دبيرخانه
چنين مصوبه اي داشته باشد، غيرقانوني است. البته من از آقاي شمخاني پرسيدم گفت: در دبيرخانه مصوبهاي در اين زمينه
نيست. وي خاطرنشان کرد: اين حرفها به شوخي بيشتر شباهت دارد تا واقعيت و اميدوارم شفافيت مورد نظر شما را بيان

کرده باشم.

پيشبيني رشد اقتصادي 5 درصدي براي سال 95

خبرنگاري پرسيد:دولت براي سال آينده رشد اقتصادي را بين 5 تا 6 درصد هدفگذاري کرده و ميزان فروش نفت و ميعانات
گازي را 2 ميليون و 250 هزار بشکه است بنا براين به تفکيک بگوييد از اين مقدار چه ميزان نفت و چه ميزان ميعانات گازي

است و با توجه به قيمت پايين نفت، آيا اين رشد اقتصادي که دولت هدف گذاري کرده واقع بينانه است؟

روحاني گفت: رشد اقتصادي در سال آينده رشد خوبي خواهد بود. پيش بيني تيم اقتصادي دولت هم رشد 5 تا 6 درصد است.
خودم هم که در تماميمذاکرات و جلسات اقتصادي حضور دارم همين را معتقدم. سال آينده، سالي خواهد بود که رشد

اقتصادي 5 درصد را خواهيم داشت.

رئيس قوه مجريه اضافه کرد: ميعانات ما هم وابسته به فعاليت پارس جنوبي است. فازهاي 12، 15 و 16 افتتاح شده است و
فازهاي 17 و 18 در اوايل سال آينده افتتاح خواهد شد و دو فاز ديگر هم در دستور کار است. بنابراين هر مقدار فازهاي پارس
جنوبي جلو برود، ميعانات ما اضافه ميشود و اکنون هم حدود 200 تا 300 هزار بشکه توليد ميعانات گازي داريم و سال آينده

بيشتر خواهد شد.
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